
           

           

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 7/3/2024 

Της:  Μαρίας Αθανασίου, Βουλευτού Β΄2 Δυτικού Τομέα Αθηνών  

 

Προς:  Την κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης  

 

 

ΘΕΜΑ: «Αναγνώριση του χρόνου της στρατιωτικής θητείας ως πραγματικού χρόνου 

ασφάλισης» 

 

     

Κυρία Υπουργέ,  

 

Ένα εύλογο και δίκαιο αίτημα που αφορά στους άνδρες εργαζόμενους σε δημόσιο και 

ιδιωτικό τομέα είναι αυτό της αυτοδίκαιης αναγνώρισης του χρόνου της στρατιωτικής τους 

θητείας, ως συντάξιμου χρόνου πραγματικής και όχι πλασματικής ασφάλισης. Σε 

αντίθεση με τη μέριμνα την οποία λαμβάνει η Πολιτεία για την αυτοδίκαια αναγνώριση 

των χρόνων κύησης και λοχείας, που απολαμβάνουν όλες οι εργαζόμενες στον δημόσιο 

και στον ιδιωτικό τομέα για τη θεμελίωση συνταξιοδοτικού τους δικαιώματος λόγω 

γήρατος, οι άνδρες ασφαλιζόμενοι δαπανούν υπέρογκα ποσά για την αναγνώριση του 

χρόνου παροχής υπηρεσίας προς το ελληνικό κράτος μέσω της στρατιωτικής θητείας, ως 

χρόνου δήθεν πλασματικής και όχι πραγματικής ασφάλισης. Το ότι δεν αναγνωρίζεται 

αυτή η παροχή υπηρεσίας, όμως, γεννά εύλογα ερωτήματα, περί του αν τηρούνται οι όροι 

της ισονομίας και της ισότητας στα πλαίσια της λειτουργίας του κράτους δικαίου, όταν 

λαμβάνει χώρα μια τέτοια δυσμενής διάκριση εις βάρος των ανδρών. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτάται η κ. Υπουργός: 

1. Θεωρείτε ότι υπηρετούνται η ισονομία η ισότητα και η δικαιοσύνη με το να 

αναγκάζονται οι άνδρες εργαζόμενοι να καταβάλλουν υπέρογκα ποσά 

προκειμένου για την αναγνώριση του χρόνου της στρατιωτικής θητείας τους ως 

πραγματικού συντάξιμου χρόνου, αφ’ ης στιγμής, κατ’ αυτόν τον χρόνο, έχουν 

παράσχει υπηρεσίες στο ελληνικό κράτος; 

 

2. Προτίθεσθε να αναθεωρήσετε τη μέχρι τώρα ακολουθούμενη τακτική και να 

αναγνωρίσετε, στο εξής, τον χρόνο της στρατιωτικής θητείας, ως κανονικά 

προσμετρώμενο στο πλαφόν των συντάξιμων ετών, χωρίς υποχρέωση των 

ασφαλισμένων προς εξαγορά του;  

 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

Μαρία Αθανασίου 




